

Date: June 6, 2023

التاريخ : 6 يونيو 2023م

Disclosure of the latest developments in the subsidiary company, Al-Pharabi for Veterinary Medicines Agricultural Company LLC

الإفصاح عن آخر تطورات الشركة التابعة شركة الفارابي لصناعة الادوية البيطرية والزراعية ش.م.م

Further to the previous disclosure issued on 5/3/2023, we would like to inform the shareholders about the latest update of the Company. we have accomplished appointment of required staff, purchase of raw materials and installation of three production lines. These production line includes the capsule production line, liquid production line, and the powder production line. Additionally, we have procured the necessary laboratory equipment and conducted preliminary test and the factory is ready for productions.

إلحاقاً الي الإفصاح السابق والصادر في تاريخ 2023/3/5م ، نود إفادة المساهمين الكرام باخر التطورات في مصنع الشركة حيث تم الانتهاء من تعيين الكادر الوظيفي المطلوب ، شراء المواد الخام وتجهيز وتركيب عدد ثلاثة خطوط للانتاج وهي خط انتاج الكبسولات ، وخط انتاج السوائل ، وخط انتاج البودرة ، وشراء مختبر التحاليل واجراء الاختبارات الاولية للتشغيل والمصنع جاهز للانتاج.

Recently, the factory was visited by the government authority concerned with issuing a license for the cGMP certificate “Good Manufacturing Practice for Pharmaceutical Manufacturers” and we are waiting to obtain this certificate to start marketing.

تم مؤخراً زيارة المصنع من جانب الجهة الحكومية المختصة بمنح ترخيص شهادة cGMP " ممارسة التصنيع الجيد للشركات المصنعة للادوية " وفي انتظار الحصول على هذه الشهادة للبدء في التسويق

We will update the shareholders later about the developments of the company in a timely manner.

سيتم إعلام المساهمين لاحقاً بتطورات الشركة في الوقت المناسب ، والله الموفق.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

General Manager

المدير العام

